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Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 4/2021-04-26

Närvarande: Tre av kårstyrelsens medlemmar närvarade

§ 1 Mötets öppnande
Kårordförande (KO) öppnade mötet och hälsade övriga deltagare välkomna

§ 2 Val av mötesordförande
KO valdes till mötesordförande

§ 3 Val av sekreterare
Sekreterare valdes för mötet

§ 4 Val av protokolljusterare enligt (Bilaga 1)
Justerare utsågs

§ 5 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes med möjlighet att lägga till under § 19, Övriga frågor

§ 6 Godkännande av protokoll 3/2021
Skjuts upp pga protokollet inte är medtaget till mötet

§ 7 Rapporter
KO/Förvaltning
↪ Har haft en del kontakt med Hemla ang. ny lokal
↪ Administrerat annonserandet för Älvorna på FB
↪ Roddat med majblommeförsäljningen
↪ Kollat förutsättningarna för en sommarlovsaktivitet i år
↪ Påmint spårarnas AL om sjukvårdskudde
↪ Roddat i att hitta någon som kunde gå på mötet 25/4 hos SSD
↪ Mejlat om valborg
↪ Kollat upp behovet av märken
↪ Skjortprovning 4/5

Postmottagare
Inget av vikt, se Bilaga 2

Kassör/ekonomi
↪ Majblomman har hitintills sålt för 165 kr + insamling
↪ Vi har fått 5 300 för inbetalda medlemsavgifter
↪ I dagsläget finns det 6 420,22 kr på kårens företagskonto

Medlemsregistrerare
Inget nytt
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Utbildning
Vi diskuterade om vi skulle fråga om någon ledare ville gå “Leda scouting” digitalt men
tyvärr visade det sig att utbildningen var fulltecknad
Hemsidorna
Båda hemsidorna har uppdaterats
Facebook
Försäljningen av majblommor har lagts upp.
Avdelningar
Älvorna: har haft en träff med en familj och ett möte som ställdes in på grund av att inte
ens den familjen som kom första gången kom.
Småtrollen
Har haft digitala möten sedan förra KS:et, kommer köra några möten IRL framöver. 3-4
scouter på mötena.

Skogstrollen
Som tidigare beskrivits är det inte möjligt för avdelningen att ha digitala möten. Fortsatt
rörigt på avdelningen. Skulle behövas en ledare till. 9-10 scouter på varje möte.

Älvorna
Vi startade upp och det kom bara en familj, de var dock jätteintresserade och skulle
fråga fler. Möte nr 2 kom varken de (hade mailat sent) eller den familj som inte hade
hittat dit vid 1:a mötet sa de, trots att de hade fått en vägbeskrivning.

§ 8 Beslutsrapportering (Bilaga 3)

§ 9 GDPR so far
Rensning sker kontinuerligt

§ 10 Ev. rapport från kårledningsträffen 25:e april
Spårarnas avdelningsledare (AL) var på den, man diskuterade bl.a. Stockholms
scoutdistrikts påverkansarbete

§ 11 Hur går det med protokollet för KST 2020?
Justering pågår

§ 12 Hur går det med boksluten för 2016 och 2019?
De är färdiga för godkännande på kommande stämma

§ 13 Förberedelser inför extrastämman 10:e maj
Bokslut och verksamhetsberättelse (vb) för 2020 och revisionsberättelse saknas.

§ 14 Datum för uppvisande av utdrag ur polisregistret
Bestäms på kårplaneringen i höst

§ 15 Beslut i fråga om Älvorna
Vi lägger avdelning vilande p.g.a. bristande intresse från allmänheten
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§ 16 Hur gör vi med sommarlovsaktiviteten i år?
Beslutas att vi inte genomför någon sommarlovsaktivitet i år p.g.a. det rådande
pandemiläget.

§ 17 Planering av kåravslutningen 1:a juni
Vi kör varpa, grillning och märkesutdelning

§ 18 Rutiner för styrelsearbetet
Bordlades

§ 19 Övriga frågor
a) Den obetalda medlemsavgiften

Kårstyrelsen diskuterade olika strategier för att gå vidare med frågan
b) Köpa märken goda gärningar, terminsmärken, tända och första repmärket

Styrelsen beslutade att de ovanstående märkena skulle köpas in
c) Valborg 2021

Tyvärr är årets upplaga av valborg inställt p.g.a de rådande smittskyddsreglerna
d) Lägga ut Scouternas valborgskampanj

(http://stodoss.scouterna.se/scouternas-valborgskampanj/)?
Ja

§ 18 Tid för nästa möte
24/5

§ 19 Mötet avslutas
Mötesordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mötesordförande:_________________________________________________________

Styrelseledamot:__________________________________________________________
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Bilaga 1

1. Mötet utser en protokollsjusterare
2. Mötessekreteraren färdigställer mötesprotokollet inom en vecka från att mötet hölls och

delar sedan protokollet med den utsedde protokollsjusteraren via dokumentets
delafunktion (bild 1).

3. Protokollsjusteraren justerar protokollet så snart som möjligt men allra senast två
veckor efter att mötet hölls.

4. Protokollsjusteraren delar därefter protokollet med dem som var närvarade vid mötet
via dokumentets delafunktion (bild 1).

5. De övriga deltagarna går igenom protokollet och kommer om nödvändigt med
kommentarer så snart som möjligt men allra senast fyra veckor efter att mötet hölls.
Kommentarer lämnas genom “Infoga kommentar” (bild 2) och märks med den
kommenterandes namn om kommentatorn inte gått in i dokumentet via sin egen
inloggning.
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6. Protokolljusteraren sammanställer de kommentarer som inkommit och gör eventuella
ändringar i protokollet utifrån dem. Observera att alla kommentarer som inte rör stavning
eller grammatik bör diskuteras med den som kommenterat.

7. Efter att eventuella kommentarer införlivats i dokumentet skrivs det ut och tas med på
nästkommande möte med Kårstyrelsen för påskrift av mötesordförande och en annan
styrelseledamot.
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Bilaga 2

Inget av vikt förutom det som rapporterats under KO/Förvaltning
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Bilaga 3
Beslutsrapportering

Paragraf Beslut Utförare Status, förra KS Uppdatering

2/2015, § 7,
punkt 5

Beställa kårband
xxxx Inte påbörjat Inget nytt

KST
2016+2018 Stadgeändringar KO

Har fått ett
svarsmejl som
jag inte hunnit
svara på

Inget nytt

1/2019, § 14 Skapa skrivna rutiner kring “Trygga
möten” och utdrag ur polisregistret KO Inte påbörjat Inget nytt

? Skicka ut nyhetsbrev KO Inte påbörjat Inget nytt

6/2020, §
12, punkt c

Inköp av handsydda livlinor KO Inte påbörjat Inget nytt

8/2020, § 11
Åter kontakta sdf ang. valborg 2021 i
början av december KO

Har återkopplat
och fått svar om
avgiften för
polistillståndet

det blir inställt
pga corona

läget

8/2020, §
16, punkt a

Lyfta frågan om ett
skräpplockningsevent med ordföranden
i Stadsdelsnämnden

KO Inte påbörjat

Har på sätt och
vis påbörjat

frågan genom
att lyfta den till

tjänstepersonen
på sdf som vi

träffade tidigare

9/2020, § 7,
punkt 3

Ansöka om deklarationsbefrielse senast
2121-05-31 Kassör Ligger i tuben Inget nytt

9/2020, § 14 Kris och säkerhetsplan, uppdatering KS (KO
samordnar) Inte påbörjat Inget nytt

9/2020, §
16, punkt b

Dela webbversion av KS-protokoll vi
FB-tråden

KS (KO
samordna

r)

Inte hunnits
med Inget nytt

9/2020, §
16, punkt d

Köpa ny sjukvårdskudde AL spår-
arna? Inget nytt

Spårarnas AL
har lovat att
göra detta

9/2020, §
16, punkt g

Skapa ett stegringprogram för
scouternas inlärning

KS (KO
samordna

r)
Inte påbörjat Inget nytt
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10/2020, §
17, punkt b

Skicka in synpunkter till Sdn om
reglerna kring det extra föreningsstödet KO Inget nytt

Inte klart men lyft
även denna fråga

med
tjänstepersonen

10/2020, §
17, punkt e

Fortsätta utredningen kring byte till
G-Suite xxx

För att kunna
skaffa G-Suite
gratis måste vi
skaffa ett konto
på något som

heter TechSoup

Avvaktar tills vi
fått svar om

stadgeändringa
rna

2/2021, § 16 Leta ny lokal KO Har tittat runt
lite

Har varit i
kontakt med

Hemla

2/2021, § 17
Skicka ut intresseanmälan till
upptäckarna om sommaraktivitet

AL,
upptäckar

na
Inte påbörjat Inget nytt

2/2021, §
19, punkt b

Köpa toner KO

Avvaktar tills vi
fått in lite

medlemsavgifte
r

Inget nytt

4/2021, §
19, punkt d

Lägga ut Scouternas valborgskampanj KO Minns inte om
det gjorts

Protokoll 4/2021


